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Azah Reina 
i la companyia Rot&Klat 

De petita volia ser...' Siempre he querido 
^ ser artista. Por eso me presenté al programa 

"De aquí al estrellato". 

L'últim regal que ha fet... Intento regalar a 
todos mis fans una sonrisa y mis mejores 
actuaciones 

_ _ El carnet de cotxe se'l va treure... 

w l No conduzco porque no tengo necesidad. 
Tengo un chófer particular... 

Es faria una foto amb... Con todos y cada 
uno de mis fans. Yo ya tengo muchas fotos 
con artistas y personajes populares. 

No la veurem mai... Participando en progra-
mas de prensa rosa. No venderé nunca mi 
vida privada al mejor postor. 

Què és la companyia 
Rot&Klat? 
Companyia: La integren els 
personatges de l'Azaliarita 
Reina, el Juan Soto, el Ricardo 
Suàrez, la Marimar Gelavert, 
l'Aurelio Llamas i el Goyo. Som 
antics companys d'escola de 
Mollet que compartim la passió 
pel teatre juntament amb 
d'altres persones de l'Institut del 
Teatre que se'ns hi han afegit. 

Quan vau començar a caminar? 
Companyia: El 2003 voKem 
preparar l'obra Arsènic i puntes 
de coixí, però abans vam voler 
fer una presentació de la 
companyia que ens ha dut més 
feina que la pròpia obra. 

I això és el que presenteu el 
27 i 28 d'octubre a Can Gomà? 
Companyia: Presentem l'obra 
Vuelven, un concert escènic de 
l'Azaharita, amb un recull de 

cançons, sarsueles, copies i 
versions dels anys 60. Això és el 
que el púbhc espera veure, però 
hi haurà sorpreses. 

Teniu un aire que recorda a La 
Cubana... 
Companyia: No ens n'amaguem, 
és cert. Hem vist l'obra Cegada 
de amor moltes vegades i té una 
idea que funciona. A la gent li 
agrada el teatre de carrer. 

A Mollet, ja sou coneguts... 
Companyia: Vam actuar pels 10 
anys del Mercat Municipal, i 
hem fet animació de carrer a 
FiraMoUet i les dues últimes 
festes majors. Serà el primer cop 
que actuem a Can Gomà. 

I quina vinculació té Azaharita 
Reina amb Mollet? 
Azaharita: Mi difunto marido 
Adolfo de ViUalonga era de 
Granollers, pero le gustaba mas 

la vida tranquila de pueblo y se 
vino a Mollet. Mollet ha cambia-
do mucho, antes todo era verde y 
ahora todo es gris, paro la gente 
sigue siendo cercana. 

Què espera del púbüc local a 
Vuelven? 
Azaharita: Ahora hay passión 
por la moda retro, el volver 
atràs... Ricardo y yo pensamos 
que las cosas del pasado siempre 
se quedan en el recuerdo presen-
te de la gente... 

És una estrella del passat o 
del present? 
Azaharita: Del presente, por 
supuesto. Hoy tengo mas que 
nimca proyectos e inquietudes de 
futuro. Nunca he perdido la 
ilusión para seguir en este 
trabajo. Soy actriz y cantante, 
cantante y actriz, o sea, artista. • 

marc garcia b. 
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